
شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  سرپرست 
اطراف  استان های  قرمز  و  هشدار  وضعیت  به  اشاره  با  اهواز 
غفلت  بهداشتی  دستورالعمل های  رعایت  از  اگر  گفت:  خوزستان، 
در  از شرکت  اجتناب  فاصله گذاری،  مانند حفظ  نکاتی  در  و  شود 
با  و  دوباره  عفونت  کوتاهی شود،  ماسک  از  استفاده  و  مراسمات 
شدت بیشتر و سنگین تر مانند آنچه در تهران و شهرهای شمالی 

کشور مشاهده شد، برمی گردد.
دکتر سیدمحمد علوی اظهار کرد: پیک اول بیماری کرونا را در 
شرایط سخت و طولانی پشت سر گذاشتیم اما اکنون در وضعیت 
قابل قبولی هستیم و این روزها شرایط خوبی در خوزستان داریم.

افزود: چند روزی  بیماران سرپایی کرونا،  با اشاره به کاهش  وی 
بیماری  از  گزارشی  خوزستان  شهرهای  از  برخی  در  که  می شود 
نداشته ایم. در دیگر شهرها نیز، هم از عفونت و هم از مراجعه به 

مراکز بهداشتی و بیمارستان ها کاسته شده است.
شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  سرپرست 
اهواز ادامه داد: در حال حاضر تخت های عادی و ICUهای ویژه 
بیماران مبتلا به کرونا در اختیار بیمارانی که از قبل مبتلا بوده اند، 

قرار دارند.
علوی گفت: آرامش فعلی، ارزان به دست نیامده است؛ این شرایط 
با هزاران مبتلا، صدها مرگ و ده ها پرستار و پزشک آزرده از کار 

طاقت فرسا و تبعات ابتلا به کرونا حاصل شده است.
سرپرست مرکز بهداشت خوزستان تصریح کرد: البته این وضعیت 
کهگیلویه  مانند  خوزستان  اطراف  استان های  است؛  شکننده 
در  بختیاری  و  چهارمحال  و  ایلام  لرستان،  بوشهر،  بویراحمد،  و 
وضعیت هشدار یا وضعیت قرمز قرار دارند بنابراین اگر از رعایت 
حفظ  مانند  نکاتی  در  و  شود  غفلت  بهداشتی  دستورالعمل های 

فاصله گذاری، اجتناب از شرکت در مراسمات و استفاده از ماسک 
مانند  بیشتر و سنگین تر  با شدت  و  دوباره  کوتاهی شود، عفونت 
آنچه در تهران و شهرهای شمالی کشور مشاهده شد، برمی گردد.

این  در  گفت:  بیماری،  موراد  کاهش  علت  خصوص  در  وی 
را می زند؛  اول  بهداشتی حرف  خصوص رعایت دستورالعمل های 
ماسک  از  استفاده  ویژه  به  بهداشتی  پروتکل های  که  زمانی  هر 
از  بنابراین  می یابد  کاهش  بیماری  شود،  رعایت  فاصله گذاری  و 
همه مردم می خواهیم همچنان دستورالعمل های بهداشتی به ویژه 

استفاده از ماسک و فاصله گذاری را رعایت کنند.
به  اشاره  با  تلویزیونی صحبت می کرد،  برنامه  در یک  علوی که 
ایام عزاداری محرم، گفت: پروتکل های بهداشتی  پیش رو بودن 
ویژه عزاداری ایام ماه محرم و صفر به منظور حفظ و حراست از 

آلوده شدن مردم ارائه می شود.

از  با اشاره به گم  شدن بیش  رئیس اتحادیه مرغداران خوزستان 
در  تأخیر  به سبب  مرغداران  گفت:  کشور  در  ذرت  تن  ۲میلیون 
بازار  از  دان  خرید  به  مجبور  بازارگاه  سامانه  توسط  دان  ارسال 

آزاد هستند.
محمدحسین زمانی راد با بیان اینکه بیشتر اقلام مصرفی مردم در 
ایران افزایش  یافته یا گران شده است اظهار داشت: بعضی از اقلام 
مصرفی تولید مرغ در یک سال اخیر افزایش بیش از ۲ تا 4 برابر 
داشته است؛ به طور مثال کنجاله سویا که ۲500 تومان بود در بازار 
آزاد به 8 هزار تومان، ذرت 1350تومانی به 3 هزار تومان و قیمت 

دارو و واکسن تا 4 برابر گران تر به فروش می رسد.
بازار کشور تولیدکنندگان جوجه یک  روزه  افزود: ستاد تنظیم  وی 
را ملزم کرده است ماهانه 1۲5 میلیون جوجه تولید کنند که برای 
از 600 تن نهاده هستیم،  نیازمند بیش  این تعداد جوجه  پرورش 
اما آیا این مقدار نهاده در کشور موجود است و با قیمت مصوب 

به مرغدار می دهند؟

باید  نخست  اینکه  بیان  با  خوزستان  مرغداران  اتحادیه  رئیس 
پرورش  را  جوجه  مقدار  "این  بگویند  بعد  کنند  تأمین  را  نهاده 
نرخ  با  نهاده ها  درصد   40 تا   30 فعلی  شرایط  در  گفت:  دهید" 
مصوب به مرغداران کشور داده می شود و مابقی آن را مرغداران 
بودن  دونرخی  به  توجه  با  بنابراین  کنند؛  تأمین  آزاد  بازار  از  باید 
نهاده های مصرفی، نرخ مصوب ستاد تنظیم بازار و اعلام آن به 

استانداری های کشور قابل قبول نیست.
مرغداران،  برای  نهاده ها  ارسال  در  تأخیر  به  اشاره  با  راد  زمانی 
عنوان کرد: مرغدار با هزاران مشکل هزینه خرید یک دوره نهاده 
را تأمین و از طریق سامانه بازارگاه خریداری می کند اما تأخیر دارد 

و ارسال آن به مرغداران ۲ تا 3 ماه طول می کشد.
وی ادامه داد: جوجه وقتی در سالن آمد دان می خواهد اما با وجود 
تأخیر در ارسال سفارش ها مرغدار مجبور می شود نهاده خود را از 

بازار آزاد تأمین کند.
از  برخی  در  کرد:  تصریح  خوزستان  مرغداران  اتحادیه  رئیس 

به  را  مرغ ها  و  انجام  را  پرورش  آزاد  دان  با  مرغدار  مرغداری ها، 
فروش می رساند اما همچنان دان دولتی به دستش نمی رسد.

زمانی راد با اشاره به دیدار اخیر خود با رضایی معاون وزیر جهاد 
کشاورزی گفت: معاون وزیر جهاد کشاورزی اعلام کرد از ابتدای 
امسال تاکنون 3 میلیون و 400 هزار تن ذرت وارد کشور شد اما 
متأسفانه 900 هزار تن آن وارد سامانه بازارگاه شده و مابقی معلوم 
نیست کجا رفته است. وی اضافه کرد: بیش از ۲ میلیون تن ذرت 
وارداتی در کشور گم  شده است و دستگاه های نظارتی باید پاسخ 

دهند که این مقدار ذرت در کشور کجا رفته است.
رئیس اتحادیه مرغداران خوزستان با ابراز اینکه پیش از راه اندازی 
سامانه بازارگاه، مرغداران  دان موردنیاز خود را از شرکت پشتیبانی 
با  فقط  مرغداران  به  دان  اکنون  کرد:  تأکید  می کردند،  تهیه  دام 
هیچ  نگیرد  قرار  سالن  در  جوجه  تا  و  می شود  داده  جوجه  حواله 
سهمیه ای برای مرغدار لحاظ نمی شود اما 3 ماه بعد دان به دست 

مرغدار می رسد.

فاضلاب رو باز کوی سیاحی اهواز دوباره جان کودکی را گرفت در 
حالی که مسئولان استان خوزستان و شهر اهواز از ساماندهی یک 

جوی رو باز برای در امان ماندن کودکان از مرگ، ناتوان هستند.
تراژدی غمبار مرگ کودکان اهواز در فاضلاب تمامی ندارد و هر 
شدن  غرق  دلیل  به  خانواده ای  نشستن  عزا  به  شاهد  باید  مدتی 
کودک خود در فاضلاب باشیم. این کودکان در حالی در فاضلاب 
غرق می شوند و با دنیای کودکی خود در این دنیا وداع می کنند که 
مسئولان هم ظاهراً چندان تلاشی برای رفع مشکلات بحرانی این 

دست نمی کنند.
مرگ کودکان در فاضلاب اهواز البته مسئله جدیدی نیست. مرگ 
عرفان  »محمد   ،95 فروردین   10 در  زرگانی«  صادق  »محمد 
عبیداوی« کودک یک و نیم ساله در 19 اردیبهشت 9۷ و »علی 
بروایه« کودک سه ساله در ۲۲ مرداد 9۷ و اینک صدیقه حیدری 
دختر خردسال در کوی سیاحی نشان از نابسامانی وضعیت فاضلاب 
زیرساخت های  به  بی توجهی  و  سطحی  آب های  دفع  مجاری  و 

شهری در اهواز به رغم وعده های مکرر مسئولان دارد.
اما کوی سیاحی اهواز از چند ماه قبل با انتشار تصاویری از آب تنی 
کودکان در فاضلاب بر سر زبان های افتاد و بازتاب رسانه ای آن، پای 
مسئولان بی شماری را به این منطقه باز کرد ولی حضور مسئولان تا 
این لحظه صرفاً نمایشی بوده و در عمل کار خاصی برای این منطقه 
صورت نگرفته است تا اینکه تا اینکه چند روز قبل کودکی دیگر جان 

خود را در فاضلاب کوی سیاحی از دست داد.
کوی سیاحی اهواز یکی از همان مکان های دردآور این کلان شهر 
است  بی بهره  زندگی  امکانات  ابتدایی ترین  از  که  منطقه ای  است. 
و مردم آن سال هاست فریادشان به جایی نمی رسد. در کنار همه 
مشکلات این منطقه محروم، وجود فاضلاب های روباز و نبود شبکه 
فاضلاب، زندگی مشقت باری را برای اهالی آن رقم زده است به 
گونه ای که بازی کردن کودکان در فاضلاب های روباز و در آغوش 
کشیدن انواع بیماری ها، از دم دست ترین صحنه های روزانه زندگی 
اهالی به خصوص مادرانی که  اهواز است و دل  در کوی سیاحی 
شاهد حضور کودکانش در این نقاط آلوده هستند را به درد آورده 

است.
جوهای روباز کوی سیاحی اهواز محل جولان انواع حیوانات جونده 
و حشرات است و آنها خطرات بی شماری را به مردم به خصوص 

کودکان این مناطق تحمیل کرده اند و بدتر آنکه این جوی های روباز 
هر مدت به مدت کودکی را طعمه خود می کنند.

کوی سیاحی یک متر فضای سبز ندارد، آتش نشانی و فرهنگ سرا و 
کتابخانه و پارک بازی هم ندارد. تقریباً هیچ چیزی از زندگی شهری 
در این منطقه دیده نمی شود چرا که مطالبه مردم به نیازهای اولیه 
زندگی برمی گردد. مطالبه مردم این منطقه به تکمیل شبکه فاضلاب 
و آب شرب و پایداری شبکه برق خلاصه شده است چیزی که حتی 
برخی روستاهای کشور دغدغه آن را ندارند. در کوی سیاحی آرزوی 
برخی اهالی آسفالت شدن خیابان هاست یعنی سطح آرزوها در این 
منطقه تا این اندازه پایین است ولی همین آرزوهای کوچک برای 

مردم کوی سیاحی دست نیافتنی است.
* وعده یک ساله استاندار 3 ساله شد

صیوانی مرد 60 ساله ای که 35 سال قبل در کوی سیاحی ساکن 
شده و قدمت این منطقه را بالای 45 سال عنوان می کند به خبرنگار 
آنها  مادر  که  هستند  بسیار  منطقه  این  مشکلات  می گوید:  مهر 
»فاضلاب« است، جوی روباز این خیابان باعث در محاصره فاضلاب 

مانده خانه ها شده که حتی منجر به ریزش خانه ها شده است.
اجرای  وعده  خوزستان  استاندار  قبل  سال  سه  می دهد:  ادامه  وی 
پروژه فاضلاب کوی سیاحی را داد که حقیقتاً آن را به فال نیک 
گرفتیم و قرار بود یک ساله اجرا شود ولی بعد از سه سال تاکنون 
حتی 30 درصد پیشرفت فیزیکی را شاهد نبودیم و مشکل اعتباری 

را برای عدم پیشرفت طرح اعلام می کنند.
گلایه  فاضلاب،  کانال  این  در  کودک  سه  فوت  به  اشاره  با  وی 
می کند: نه شرکت آب و فاضلاب و نه شهرداری هیچ کدام مسئولیت 
فوت این کودکان را بر عهده نگرفتند و با مرگ اولین فرزند خانواده 
که نیم ساعت بعد جسد او از کانال فاضلاب بیرون آمد دیگر شیرازه 

خانواده از هم پاشید.
* الحاق به طرح جامع شهر اهواز

عضو شورای شهر اهواز نیز اظهار می کند: مناطق حاشیه شهر اهواز 
در طرح جامع دیده نشده بودند ولی اعضای شورای پنجم به دلیل 
آشنایی با شرایط منطقه و وضعیت مردم ساکن در این گونه مناطق 

برای قرار گرفتن آنها در طرح جامع شهری پیگیر شدند.
رحیم کعب عمیر با اشاره به الحاق مناطق کم برخوردار به طرح جامع 
شهر اهواز ادامه می دهد: با انجام این کار حجت بر ادارات خدمات 

دهنده تمام شده که در برنامه ریزی، مطالعات، طراحی و ردیف های 
اعتباری این مناطق را ببیند.

وی با اشاره به اینکه همه سازمان ها و ادارات خدمات دهنده از جمله 
گاز، آب و فاضلاب، برق، بهداشت، آموزش و پرورش و شهرداری 
باید طرح های خود را برای این مناطق دارای عقب ماندگی 30 تا 
حوزه  می گوید:  سیاحی  کوی  در خصوص  باشند،  داشته  ساله   40
غرب جاده خرمشهر شامل محلات مختلف از جمله سیاحی، مندلی، 
کروشات، سادات، گلدشت، گلبهار و ملاشیه است که به غیر از عین 
دو )آن هم با شبکه فاضلاب نصف و نیمه( به طور عمومی فاقد 

شبکه فاضلاب هستند.
عضو شورای شهر اهواز می افزاید: یک ماه قبل جلسه ای در دفتر 
تسهیلگری کوی سیاحی با حضور معاون خدمات شهری شهرداری 
اهواز برگزار شد تا رسیدگی بیشتری به این منطقه داشته باشیم که 
اجرای طرح پنجشنبه و جمعه های جهادی برای اهالی شروع شده 
است هرچند که شهرداری متولی فاضلاب نیست اما به دنبال هدایت 

آب به سمت کانال چمران هستیم.
شرکت آب و فاضلاب استان خوزستان هم در خصوص مشکلات 
کوی سیاحی اهواز اعلام می کند: تصاویر و فیلم های منتشر شده 
مربوط به جوی های روباز است که البته شهرداری وظیفه دارد نسبت 
به لایروبی آن ها اقدام نماید و بر عهده شرکت آبفا نیست. تا زمانی 
که اهالی کوی سیاحی مشترک سازمان نشوند و انشعاب دریافت 
نکنند، شهرداری موظف است به آنها خدمات ارائه دهد و جوی های 
و شیوع  بروز مشکلات  از  تا  کند  را لایروبی  خیابان ها  در  موجود 

بیماری های عفونی جلوگیری شود«.

نماینده مردم ایذه و باغملک در مجلس با بیان 
اینکه کمبود امکانات آموزشی و نامناسب بودن 
آب و هوای خوزستان باعث شده هر ساله تعداد 
زیادی از فرهنگیان متقاضی خروج از این استان 
باشند تاکید کرد: لازم است با توجه به این موارد 
فرهنگیان  برای  رفاهی  و  مالی  های  مشوق 

خوزستان در نظر گرفته شود.
و  ایذه  مردم  نماینده  نماینده  ایزدپناه  عبدا... 
علنی  جلسه  دستور  میان  نطق  در  باغملک 
از سوی ما و  مجلس، گفت: هر نوع کم کاری 
نظام و  به  را  ناپذیری  مسئولین صدمات جبران 
رهبر  مثبت  نگاه  کند.  می  وارد  عمومی  اعتماد 
ترکیب  و  یازدهم  مجلس  به  انقلاب  معظم 
مجلس از جوانان تحصیلکرده و انقلابی، مدیران 
انقلابی و اجرایی و با سابقه قوه مقننه مسئولیت 

نمایندگان را دو چندان کرده است.
العین  نصب  را  مجلس  توفیق  راه  افزود:  وی 
دوم  گام  بیانیه  امام،  وصیت حضرت  دادن  قرار 
آغاز  در  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات  انقلاب، 

بکار مجلس و سخنان اخیر ایشان می دانم.
عنوان  مجلس  کشاورزی  کمیسیون  عضو  این 
دست  آمریکا  آن  راس  در  و  سلطه  نظام  کرد: 
از سر ملت های آزادی خواه بر نخواهد داشت. 
دشمنی  این  بیانگر  اخیر شورای حکام  قطعنامه 

غربی ها است. این در حالیست که هنوز چشمان 
برخی به یاری آمریکا و غرب است.

که  فردی  اخیرا  اینکه  بیان  و  انتقاد  با  ایزدپناه 
به  شود  می  دیده  ها  فتنه  اکثر  در  ردپایش 
نامه  انقلاب  معظم  رهبری  به  داده  اجازه  خود 
گفت:  خود  اظهارات  از  دیگر  بخش  در  بنویسد 
با فساد  از ضروریات امروز کشور برخورد جدی 
از جمله فساد مالی است. در یک سال اخیر قوه 
ا... رئیسی در حوزه  آیت  قضائیه و در راس آن 
ادامه  برداشتند.  با فساد گام های مهمی  مبارزه 

این روند با سرعت بیشتر مطالبه عمومی است. 
خورد  نمی  چشم  به  کلانشهرها  در  فقط  فساد 
بلکه به مناطق کوچک نیز کشیده شده است. در 
سال جهش تولید می طلبد همه ارکان نظام پای 
با حذف موانع تولید زمینه را برای  بیایند و  کار 
رشد تولید و اشتغال فراهم کنند؛ چرا که تاکید 
رهبر معظم انقلاب بر رفع موانع تولید باید مورد 

توجه جدی ما باشد.
نماینده مردم ایذه و باغملک در همین خصوص 
اضافه کرد: متاسفانه شاهد این موضوع هستیم 

سرمایه  یا  و  خصوصی  بخش  که  کجا  هر  در 
گذاری قصد ایجاد اشتغال و تولید را دارد با موانع 
همچون استعلام های چندگانه روبرو شده و در 
روند بروکراسی اداری بی انگیزه می شود. لازم 

است مسئولین به این مهم رسیدگی کنند.
خود  انتخابیه  حوزه  مشکلات  به  اشاره  با  وی 
از  خوزستان  پرورش  و  آموزش  کرد:  تصریح 
امکانات  کمبود  انسانی،  نیروی  کمبود  مشکل 
آموزشی و نبود فضای آموزشی مناسب رنج می 
نامناسب  دلیل  به  که  این  بیان  با  برند.ایزدپناه 
امکانات هر ساله شمار  نبود  و  و هوا  آب  بودن 
بسیاری از فرهنگیان متقاضی خروج از خوزستان 
هستند افزود: با توجه به این شرایط لازم است 
فرهنگیان  برای  رفاهی  و  مالی  های  مشوق 
دانشگاه  تقویت  شود.  گرفته  نظر  در  خوزستان 
فرهنگیان، همسان سازی حقوق ها، اجرای رتبه 
التدریسی ها، شرکتی  بندی، تعیین تکلیف حق 
ها، پیش دبستانی ها، سرباز معلم ها و آموزش 
یاران نهضت سوادآموزی و رفع مشکلات مالی 
است.  اینجانب  مطالبه  جمله  از  بازنشستگان 
همچنین توصیه می کنم نماینده ها در مصاحبه 
ها و اظهارنظرها مراقب باشند تا مجلس انقلابی 
را وارد حاشیه نکنیم و با مهربانی اختلاف نظرها 

را حل کنیم.
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مدیرکل آموزش و پرورش خوزستان :
آماده برگزاري كنكور هستيم

برگزاری  برای  پرورش خوزستان گفت:  و  آموزش  مدیرکل 
با بیش از 51 هزار داوطلبی که در اختیار  آزمون سراسری 

آموزش و پرورش است، آمادگی داریم.
کوروش مودت ضمن تبریک 1۷ مرداد روز خبرنگار، اظهار 
کرده ایم  را  خود  تلاش  تمام  کرونایی  شرایط  در  ما  کرد: 
با رعایت  که رضایت مردم و دانش آموزان را جلب کنیم و 
شیوه نامه ها توانستیم که در برگزاری امتحانات پایه دوازدهم 

و استعدادهای درخشان عملکرد خوبی داشته باشیم.
وی افزود: آزمون کارشناسی ارشد نیز در روزهای پنجشنبه و 
جمعه هفته گذشته در چند مدرسه در سطح استان برگزار شد. 
برای برگزاری آزمون سراسری با بیش از 51 هزار داوطلبی 

که در اختیار آموزش و پرورش است نیز آمادگی داریم.
مدیرکل آموزش و پرورش خوزستان ادامه داد: امسال نیز به 
نیاز به تهیه  تمام مدارس اعلام کردیم که پایه های میانی 
باید پوشاک مدرسه  پایه های ورودی  تنها  ندارند و  پوشاک 
تهیه کنند. پایه های میانی می توانند از پوشاکی که در سال 

قبل داشتند، استفاده کنند.
مودت در پایان با اشاره به افزایش زمان فعالیت مدارس در 
استان  در  زیادی  تعطیلی  اینکه  به  توجه  با  تابستان، گفت: 
داشتیم و شرایط استان از نظر شیوع کرونا به مدت دو ماه 
داشتیم،  مشکل  ثبت نام  برای  والدین  مراجعه  در  بود،  قرمز 
اعلام  مدارس  به  چهارشنبه،  و  دوشنبه  بر  علاوه  بنابراین 
کردیم که در روزهای شنبه نیز فعال باشند. این تصمیم به 
این منظور اتخاذ شد که از تجمع والدین جلوگیری شود و آمار 

ثبت نامی ها افزایش یابد.

سرپرست اداره کل غله و خدمات بازرگانی خوزستان :
نگران تامين گندم نباشيد

بازرگانی خوزستان گفت:  اداره کل غله و خدمات  سرپرست 
در تامین گندم مصرفی استان خوزستان تا پایان سال جاری 
نگرانی نیست و هم استانی ها می توانند خیالی آسوده نسبت به 
تامین گندم مورد نیاز نانوایان و سایر مصارف صنعتی داشته 
باشند.امید جهان نژادیان اظهار کرد: در 9 سال گذشته تاکنون 
و با وجود تمام مشکلات توانستیم به کمک همت و اراده 
جمعی کشاورزان سازمان جهاد کشاورزی استان خوزستان، 
رتبه نخست تولید و خرید گندم را در کشور کسب و آن را 

حفظ کنیم.
وی در خصوص کیفیت گندم خریداری شده، افزود: کیفیت 
نمونه های  از  یکی  خوزستان  استان  در  تولیدشده  گندم 
جهت  این  به  و  است  آسیابانی  و  صنعت  برای  کشور  برتر 
افزایش  برای  کشور  نقاط  اقصی  از  بسیاری  علاقه مندان 
راندمان تولیدات خود، خواهان خرید گندم های ذخیره شده در 

سیلوهای استان خوزستان هستند.
در  خوزستان  بازرگانی  خدمات  و  غله  اداره کل  سرپرست 
نگهداری  و  ذخیره سازی  وضعیت  چگونگی  خصوص 
تمام  کرد:  تصریح  کشاورزان  از  خریداری شده  گندم های 
بسیار  مدت  در  مباشرین  توسط  خریداری شده  گندم های 
کوتاهی به سیلوهای استاندارد فلزی و بتنی منتقل می شود 
و بر مبنای کنترل سیستماتیکی که روی محموله ها اعمال 

می شود، محصولات از نظر سلامتی کنترل می شوند.
جهان نژادیان بیان کرد: با توجه به پایش و کنترل کیفیت در 
طول مدت نگهداری توسط آزمایشگاه مرکزی اداره کل غله 
و خدمات بازرگانی خوزستان، در خصوص مسائل بهداشتی و 
یا کاهش کیفیت گندم ذخیره شده تا زمان مصرف مشکلی 

وجود نخواهد داشت.
با تاکید بر لزوم حفظ کیفیت گندم های ذخیره شده در  وی 
استان بیان کرد: به دلیل رعایت کردن اصول انبارداری، در 
خصوص نگهداری مطلوب و استاندارد گندم های ذخیره شده، 
و  حمل  برنامه های  در  همچنین  ندارد.  وجود  نگرانی  جای 
جابه جایی محموله های گندم به کارخانه های سراسر کشور، 

مطابق استاندارد و پروتکل های معین اقدام می شود.
بازرگانی خوزستان گفت:  اداره کل غله و خدمات  سرپرست 
بهداشتی  لحاظ  به  خریداری شده  گندم های  جاری  سال  در 
برای  مطلوب تری  شرایط  گذشته  سال  به  نسبت  کیفی  و 
مصرف کنندگان دارد و برای حمل و جابه جایی محموله ها به 
 FIFO کارخانجات سراسر کشور، مطابق با اصول انبارداری

به تمامی نکات توجه می شود.
خوزستان  استان  سالیانه  مصرفی  نیاز  میزان  افزود:  وی 
گندم  باقی  و  است  تن  هزار   ۷00 تا   650 محصول،  از 
خریداری شده در یک عملیات هماهنگ از سوی شرکت مادر 
کشور  استان های  سایر  به  ایران  دولتی  بازرگانی  تخصصی 

جهت اختلاط و ارتقای کیفیت آرد و نان منتقل خواهد شد.
جهان نژادیان در خصوص چگونگی و زمان ارسال گندم های 
خریداری شده به سایر استان ها اظهار کرد: در سال جاری 
انتقال گندم های خریداری شده  بار جمع آوری و  اولین  برای 
در مراکز تعاون روستایی در خردادماه به اتمام رسید.وی با 
اشاره به انتقال 349 هزار تن از گندم خریداری شده در استان 
از طریق خطوط حمل و نقل ریلی و جاده ای افزود: در تامین 
نگرانی  جای  پایان سال  تا  استان خوزستان  گندم مصرفی 
نیست و هم استانی ها می توانند خیالی آسوده نسبت به تامین 
گندم مورد نیاز نانوایان و سایر مصارف صنعتی داشته باشند.

معاون منطقه آزاد اروند :
مرز شلمچه بازگشايي شد

معاون سرمایه گذاری و توسعه کسب و کار منطقه آزاد اروند از 
بازگشایی مرز شلمچه پس از 10 روز خبر داد.

از روز پنجشنبه،  سیدعلی موسوی اظهار کرد: کشور عراق 
نهم مردادماه اعلام کرد که این مرز از عید قربان تا عید غدیر 
به مدت 10 روز بسته است و هیچگونه تبادل تجاری در این 
مرز انجام نخواهد شد. وی افزود: بر اساس توافق انجام شده، 
مرز شلمچه مجددا بازگشایی شد و تجار و بازرگانان، مبادلات 

تجاری را از سر گرفتند.
معاون سرمایه گذاری و توسعه کسب و کار منطقه آزاد اروند 
تصریح کرد: در چهار ماه نخست امسال، ۲35 میلیون دلار 
صادرات کالای غیرنفتی شامل مواد غذایی، میوه و تره بار و 
مواد پروتئینی و خدمات فنی و مهندسی توسط منطقه آزاد 
اروند انجام شده است و از این میزان، 95 میلیون دلار مربوط 

به مرز شلمچه است.

نماینده مردم ایذه و باغملك : 

بخاطر توسعه ورزش محلات و همگانی ؛فساد از کلانشهرها به مناطق کوچک کشیده شده است
شوراي شهر و ورزش محلات

 از شهردار منطقه يک اهواز تقدير كرد
رئیس شورای اسلامی شهر و رئیس ورزش محلات اهواز از 
یاسین کاوه پور مدیر منطقه یک شهرداری اهواز تقدیر و تشکر 

به عمل آوردند.
به گزارش اداره ارتباطات شهرداری منطقه یک اهواز، عبدالزهرا 
سنواتی رئیس شورای اسلامی شهر اهواز و ایوب غزی رئیس 
ورزش محلات با حضور جمعی از اعضای شورای اسلامی و 
روسای ورزش مناطق اهواز در دفتر کنفرانس شهرداری منطقه 
یک حاضر شده و از دکتر یاسین کاوه پور شهردار منطقه یک به 
عنوان الگو و شاخص در توسعه ورزش محلات و توسعه ورزش 

همگانی تقدیر بعمل آورده شد.
گفتنی است با حمایت های جناب آقای دکتر کاوه پور مدیر 
منطقه از ورزش محلات اقداماتی از سوی شهرداری منطقه 
ایستگاه های  توسعه  پذیرفت.  صورت  ذیل  شرح  به  یک 
تندرستی، برگزاری مسابقات ورزشی در محلات، توزیع عادلانه 
فضاهای ورزشی، احداث سکوی تماشاگر شماره دو، بازسازی 
وتقویت روشنایی زمین ورزشی پارک ربیع، توزیع البسه بین 
تیم های محلات، تسطیح زمین ورزشی سید عدنان و آزاد 
و زمین  ورزشی پارک ربیع که در جریان سیل آسیب دیده بود 
آواربرداری و خاکریزی گردید و مورد بهره برداری قرار گرفت.

مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب :
19 بسته قراردادی تعيين تكليف شد

باتوجه به نهایی شدن فرآیند مناقصات و انتخاب پیمانکاران، 
تولید  افزایش  و  نگهداشت  طرح  از  دیگر  بسته   11 قرارداد 
با  آینده  روزهای  خیز جنوب طی  نفت  مناطق  ملی  شرکت 

حضور مقامات ارشد وزارت نفت امضا می شود.
مهندس احمد محمدی مدیر عامل این شرکت با اعلام این 
خبر گفت: با امضای این 11 بسته که اخیراً پیمانکاران آنها نیز 
مشخص شده است تعداد بسته های تعیین تکلیف شده طرح ۲8 

مخزن به عدد 19 خواهد رسید.
مهندس محمدی توضیح داد: این 11 بسته قراردادی شامل 
اهواز 14، مارون 3، 6، 14 و ۲5، رامین، منصور آباد، سیاهمکان، 
چلینگر و گرنگان، زیلایی و بالارود است که شروع به کار آنها 

پس از امضای قرارداد با حضور وزیر محترم، ابلاغ خواهد شد.
قراردادی شامل  بسته  پیمانکاران 6  این  از  پیش  افزود:  وی 
منصوری آسماری، رامشیر، گچساران خامی، لالی آسماری، 
این  اجرای  عملیات  که  بود  شده  مشخص  نرگسی  و  کبود 

قراردادها از ابتدای سال 1398 در جریان است.
مهندس محمدی ادامه داد: برای دو بسته دیگر شامل اهواز 
۲35 و پازنان نیز یک شرکت و یک کنسرسیوم آمادگی خود 
را برای اجرا و تامین منابع مالی مورد نیاز طرح اعلام داشته اند 
که بر اساس مقررات و پس از صدور مجوز از مراجع ذیصلاح 

واگذاری بسته های قراردادی انجام خواهد شد.
خاطرنشان  جنوب  نفتخیز  مناطق  ملی  شرکت  مدیرعامل 
ساخت: از باقی بسته های قراردادی طرح توسعه ۲8 مخزن 
حکیمه،  بی  بی  گلخاری،  بینک،  سولابدر،  شامل  بسته   6
فرآیند  برگزاری  حال  در  بنگستان  لالی  و  گچساران34 
مناقصه است. مناقصه بسته گچساران1۲ نیز به زودی آغاز 
شده و فرآیند گرفتن مصوبه شورای اقتصاد مربوط به بسته 

"قلعه نار" هم در حال طی شدن است.

مدیرعامل شهرک های صنعتی خوزستان :
39 واحد صنعتی

 در تملک بانک ها هستند!
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان گفت: 39 
واحد صنعتی در شهرک های صنعتی استان در تملک بانک ها 
هستند و تلاش داریم تا با رایزنی با بانک ها و حل مشکلات 

موجود، این واحدها از تملک خارج شوند.
اخلاق محمدیان بیان کرد: با تلاش هایی که انجام گرفته ۲۲ 
واحد صنعتی در شهرک های صنعتی استان از تملک بانک ها 

خارج شدند و همچنان 39 واحد دیگر در تملک بانک هستند.
در خصوص  ملی  بانک  با  نشستی  هفته گذشته  وی گفت: 
همکاری بیشتر بانک ها برای کمک به بخش تولید و صنعت 
داشتیم که بانک ملی در خصوص همکاری برای حمایت از 
بخش تولید استقبال کردند. محمدیان ادامه داد: در کنار انتظار 
تامین  و  تولید  از بخش  برای حمایت  ها  بانک  از  همکاری 
سرمایه در گردش آن ها از صنایع هم تقاضای تلاش هر چه 

بیشتر برای تقویت بخش تولید را داریم .
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان ادامه داد: در 
تولیدی  واحدهای  داشتند،  ملی  بانک  با  که صنایع  نشستی 
مستقر در شهرک های صنعتی تقاضای ارائه خدمات بانکی را 
در شهرک ها و حمایت هر چه بیشتر از بخش تولید را داشتند.

به همت شرکت توزیع برق خوزستان ؛
نهمين نيروگاه خورشيدی

 به بهره برداری رسيد
با تلاش کارکنان شرکت توزیع نیروی برق خوزستان نهمین 
نیروگاه تولید برق با انرژی تجدید پذیر خورشیدی در روستای 

عباس آباد از توابع شهرستان دزفول به بهره برداری رسید.
به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق خوزستان، 
علی خدری مدیرعامل شرکت با اعلام این خبر گفت، ساخت 
این نیروگاه در سال 98 کلید خورد و در اردیبهشت ماه سال 
جاری در مساحت 600 متر مربع راه اندازی و هم اکنون با 

ظرفیت ۷5 کیلو وات در حال تولید انرژی می باشد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق خوزستان اظهار داشت، 
این نیروگاه با نصب ۲۲8 پنل 330 وات، 3 دستگاه اینورتر 
۲5 کیلوواتی، یک دستگاه کنتور 3فاز هوشمند و اعتباری بالغ 
با جلب همکاری سرمایه گذار بخش  بر هفت میلیارد ریال 
خصوصی به بهره برداری رسید.خدری در ادامه افزود، با هدف 
تامین انرژی مطمئن و پایدار، تاکنون با تلاش مجموعه شرکت 
توزیع برق خوزستان و با جلب سرمایه گذار بخش خصوصی 
در مقیاس خانگی و صنعتی در شهرهای امیدیه، اندیمشک، 
بهبهان، خرمشهر، شوش و دزفول 8 نیروگاه خورشیدی احداث 
گردیده که با اضافه شدن این نیروگاه با ظرفیت تزریق تجمعی 
1۲50 کیلووات ساعت تولید انرژی تجدید پذیر در زمان پیک 

بار به شبکه سراسری استان متصل بوده است. 

وعده یك ساله استاندار خوزستان 3 ساله شد ؛

كانال هاي فاضلاب به كابوس مادران اهوازي تبديل شده است

معاون دانشگاه علوم پزشکی اهواز : كرونا با شدت بیشتري بر مي گردد

رئیس اتحادیه مرغداران خوزستان : دان دولتی به دست مرغداران نمی رسد


